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Plats och tid

 
Saxonfongatan 7, Skene, digitalt, klockan 08.30-12.30. Paus 

klockan 09.25-09.40, 10.55-11.00.  

  
Beslutande S Lisa Dahlberg 

 L Niklas Herneryd 

 C Lena Ferm Hansson 

 M Tomas Johansson  

 KD Lars-Inge Andersson  

   

   

Övriga närvarande  Ej tjänstgörande ersättare 

 C Stefan Brunander 

 S Jessica Rodén  

 S Christopher Thorsson 

 M Tomas Ekberg 

 KD Elise Arnell  

   

   

  Adjungerade 

 S AnnSofi Tureson, gruppledare kommunfullmäktige § 314 

 SD Glenn Glansin, gruppledare kommunfullmäktige § 314 

 V Karin Jageby, gruppledare kommunfullmäktige § 314 

   

   

  Tjänstemän 

  Mats Lilienberg, kommundirektör  

  Ellen Player Pellby, kommunsekreterare 

  Lars Landrö, kanslichef § 316 

  Malin Bexell, förvaltningschef samhällsbyggnadsförvalt-
ningen § 314, 317, 319-320 

  Victoria Bengtsson, samhällsutvecklingschef §§ 314, 317, 

319-320 

  Stefan Eglinger, seniorkonsult AB Stefan Eglinger § 314 

  Elin Berg, planarkitekt § 314 

  Karin Hydén, ekonomichef § 316 

  Kristian Johansson, ekonom § 316 

  Niklas Gustenius, tillförordnad förvaltningschef kultur- och 

fritidsförvaltningen § 316 

  Helena Blomqvist, 1:e kommunjurist § 316 

  Lina Sjöstrand, folkhälsosamordnare § 317 

  Lisa Heller, stadsarkitekt § 319 

   

   

  Övriga 
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  Sandra Johansson, projektledare miljöstrategisk samverkan 
Boråsregionen § 320 

  

 

Utses att justera Tomas Johansson 

  

Justeringens plats och tid Kommunledningskontoret, Kinna, den 11 december 2020 

  

Underskrifter Sekreterare  § 313-322 

  Ellen Player Pellby   

     

 Ordförande    

  Lisa Dahlberg   

     

 Justerande    

 Tomas Johansson 
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 ANSLAG/BEVIS 

 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
 

Instans Kommunstyrelsens arbetsutskott §§ 313-322 
 
Sammanträdesdatum 2020-12-09 

 
Datum för anslags  

uppsättande 

 

2020-12-11 
 

 

Datum för anslags  

nedtagande 2021-01-02 
 

 

 
Förvaringsplats för 

protokollet

 

Kommunledningskontoret 

 

Underskrift   

                                           Ellen Player Pellby  
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Innehållsförteckning 

  

Förändring av ärendelistan § 313 
  

Information om arbetet med väg 156  § 314 

  
Nulägesbild av nya arbetsmarknadscenter  § 315 

  
Ansökan om ekonomiskt stöd för renovering av konstgräsplan i 
Örby  

§ 316 

  
Förslag till verksamhetsplan för det gemensamma folkhälsoarbetet 
2021  

§ 317 

  
Information om situationen angående Covid-19 § 318 

  
Målbild Kinna centrum 2030 § 319 

  
Projekt “Fossilfri Boråsregion” § 320 
  
Mångfalds- jämlikhets- och tillgänglighetsstipendiet 2020 § 321 
  

Information om Kinnaströmsfastigheten § 322 
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§ 313/2020  

Information om Kinnaströmsfastigheten  

Arbetsutskottets beslut 
 
Information angående Kinnaströmsfastigheten tillförs ärendelistan.  

Dagens sammanträde 

Tomas Ekberg (M) anmäler extra ärende angående information angående 
Kinnaströmsfastigheten.  
 
Ordföranden frågar om förändringen av ärendelistan kan antas, och finner att 
så sker.  
 
________________ 
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§ 314/2020  

Information om arbetet med väg 156 

Arbetsutskottets beslut 
 
Informationen noteras.  

Dagens sammanträde 

Förvaltningschef samhällsbyggnadsförvaltningen Malin Bexell, seniorkonsult 
Stefan Eglinger och planarkitekt Elin Berg ger arbetsutskottet information om 
arbetet med väg 156. 
 
Arbetsutskottets ledamöter och ersättare samt kommunfullmäktiges grupple-
dare ges möjlighet att ställa frågor. 
 
Ordföranden frågar om informationen kan noteras, och finner att så sker.  
 
________________ 
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§ 315/2020  

Nulägesbild av nya arbetsmarknadscenter 

Arbetsutskottets beslut 
 
Informationen noteras.  

Dagens sammanträde 

Verksamhetschef Sara Dahlin ger arbetsutskottet information om nulägesbild 
av nya arbetsmarknadscenter. Enhetens organisation samt verksamhet pre-
senteras, samt dess uppdrag. Därefter presenteras pågående projekt.  
 
Arbetsutskottets ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 
 
Ordföranden frågar om informationen kan noteras, och finner att så sker. 
 
________________ 
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§ 316/2020 Dnr 2020-497 045 

Ansökan om ekonomiskt stöd för renovering av konstgräsplan i Örby 

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
 
IFK Örby beviljas ekonomiskt stöd med maximalt 3,0 miljoner kronor för re-
novering av befintlig konstgräsplan i Örby. Kommunens stöd får maximalt ut-
göra 75 procent av projektets totala utgifter, vilka föreningen redovisar efter 
genomfört projekt. 
 
Förutsättning för stödet är att IFK Örby med kommunen tecknar tilläggsavtal 
till nuvarande ”Avtal beträffande fotbollsanläggning med konstgräs i Örby” 
med följande innehåll: 
 
Under perioden vecka 45 – 14 ska 60 procent av tiderna vardagar klockan 
16.00 – 22.00 och helger klockan 08.00-22.00 kunna användas av andra fot-
bollsföreningar i Marks kommun än IFK Örby. Under perioden vecka 15 – 44 
ska 20 procent av de angivna tiderna kunna användas av de andra fotbollsför-
eningarna. 
 
Vardagar klockan 08.00 – 16.00 ska anläggningen fortsatt vara avsatt för 
Marks kommun, vilket gäller under hela året förutom sommarlovet. 
 
Renoveringen av konstgräsplanen ska ske med iakttagande av Natur-vårds-
verkets vägledning ”Anläggning, underhåll och skötsel av konstgräspla-ner” 
och råd från Svenska Fotbollsförbundet gällande konstgräsplaner. 
 
Bokning av konstgräsplanen i Örby ska fortsatt ske genom kommunens lokal-
bokning. 
 
Avtalet hanteras av kultur- och fritidsnämnden i enlighet med vad som ligger 
inom dess verksamhetsområde enligt reglementet för kultur- och fritidsnämn-
den.  
 
Bidraget finansieras genom budgetpost för lokalkostnader 2020. 
 
Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut.  
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
 
 
____________________  ________________________ 
Lisa Dahlberg   Tomas Johansson 
Ordförande   Justerande 

Ärendet 

IFK Örby har den 21 april 2020 ansökt om stöd på upp till knappt 3 miljoner 
kronor för att renovera sin konstgräsplan vid Örby idrottsplats. Projektet har 
kostnadsberäknats till knappt 4 miljoner kronor. IFK Örby äger och driver pla-
nen som togs i bruk 2008. Planen är en av totalt två konstgräsplaner för fot-
boll som finns i kommunen. Den andra konstgräsplanen är en kommunal an-
läggning intill Kunskapens hus och anlades 2012.  
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Konstgräsplanen vid Örby idrottsplats har använts flitigt av såväl IFK Örby 
som andra föreningar och behöver nu en omfattande renovering som syftar 
till att minska såväl belastningen på miljö som aktiva. 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande, den 17 november 2020. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 2 december 
2020, § 305, där följande beslutades: 
 
Ärendet återremitteras för att kompletteras med information utifrån dagens 
diskussioner angående bolagets bestånd, borgen samt föreningbsbidrag till 
övriga föreningar. Handlingar i ärendet behöver kompletteras med avtal om 
lägenhetsarrende.  
 
Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande, den 7 december 2020.  

Förvaltningens förslag till beslut 

IFK Örby beviljas ekonomiskt stöd med maximalt 3,0 miljoner kronor för re-
novering av befintlig konstgräsplan i Örby. Kommunens stöd får maximalt ut-
göra 75 procent av projektets totala utgifter, vilka föreningen redovisar efter 
genomfört projekt. 
 
Förutsättning för stödet är att IFK Örby med kommunen tecknar tilläggsavtal 
till nuvarande ”Avtal beträffande fotbollsanläggning med konstgräs i Örby” 
med följande innehåll: 
 
Under perioden vecka 45 – 14 ska 60 procent av tiderna vardagar klockan 
16.00 – 22.00 och helger klockan 08.00-22.00 kunna användas av andra fot-
bollsföreningar i Marks kommun än IFK Örby. Under perioden vecka 15 – 44 
ska 20 procent av de angivna tiderna kunna användas av de andra fotbollsför-
eningarna. 
 
Vardagar klockan 08.00 – 16.00 ska anläggningen fortsatt vara avsatt för 
Marks kommun, vilket gäller under hela året förutom sommarlovet. 
 
Renoveringen av konstgräsplanen ska ske med iakttagande av Naturvårdsver-
kets vägledning ”Anläggning, underhåll och skötsel av konstgräsplaner” och 
råd från Svenska Fotbollsförbundet gällande konstgräsplaner. 
 
Bokning av konstgräsplanen i Örby ska fortsatt ske genom kommunens lokal-
bokning. 
 
Kommundirektören ges i uppdrag, efter initiativ av kultur- och fritidsnämnden 
genom beslut § 79/2020, att i samråd med förvaltningschefen för kultur- och 
fritidsförvaltningen teckna tilläggsavtal med IFK Örby med anledning av det 
nu beviljade stödet. 
 
Bidraget finansieras genom budgetpost för lokalkostnader 2020. 
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Dagens sammanträde 

Ekonom Kristian Johansson, 1:e kommunjurist Helena Blomqvist och tillför-
ordnad förvaltningschef kultur- och fritidsförvaltningen Niklas Gustenius redo-
gör för ärendet. 
 
Ärendet diskuteras. 

Ledamöternas förslag till beslut 

Lena Ferm Hansson (C) föreslår följande: 
 
IFK Örby beviljas ekonomiskt stöd med maximalt 3,0 miljoner kronor för re-
novering av befintlig konstgräsplan i Örby. Kommunens stöd får maximalt ut-
göra 75 procent av projektets totala utgifter, vilka föreningen redovisar efter 
genomfört projekt. 
 
Förutsättning för stödet är att IFK Örby med kommunen tecknar tilläggsavtal 
till nuvarande ”Avtal beträffande fotbollsanläggning med konstgräs i Örby” 
med följande innehåll: 
 
• Under perioden vecka 45 – 14 ska 60 procent av tiderna vardagar 
klockan 16.00 – 22.00 och helger klockan 08.00-22.00 kunna användas av 
andra fot-bollsföreningar i Marks kommun än IFK Örby. Under perioden vecka 
15 – 44 ska 20 procent av de angivna tiderna kunna användas av de andra 
fotbollsför-eningarna. 
 
• Vardagar klockan 08.00 – 16.00 ska anläggningen fortsatt vara avsatt för 
Marks kommun, vilket gäller under hela året förutom sommarlovet. 
 
• Renoveringen av konstgräsplanen ska ske med iakttagande av Natur-
vårdsverkets vägledning ”Anläggning, underhåll och skötsel av konstgräspla-
ner” och råd från Svenska Fotbollsförbundet gällande konstgräsplaner. 
 
• Bokning av konstgräsplanen i Örby ska fortsatt ske genom kommunens 
lokalbokning. 
 
Avtalet hanteras av kultur- och fritidsnämnden i enlighet med vad som ligger 
inom dess verksamhetsområde enligt reglementet för kultur- och fritidsnämn-
den.  
 
Bidraget finansieras genom budgetpost för lokalkostnader 2020. 
 
Tomas Johansson (M) och Lisa Dahlberg (S) yrkar bifall till Lena Ferm Hans-
sons (C) förslag.  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar om arbetsutskottet antar eller avslår Lena Ferm Hanssons 
(C) förslag, och finner att förslaget antas. 

Expedieras slutligt till: 

IFK Örby 
Kultur- och fritidsnämnden 
________________ 
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§ 317/2020 Dnr 2020-566 012  

Förslag till verksamhetsplan för det gemensamma folkhälsoarbetet 
2021  

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 
 
Verksamhetsplan för det gemensamma folkhälsoarbetet 2021 fastställs enligt 
upprättat förslag, daterat den 5 december 2020. 
 
Kommunstyrelsen fattar slutligt beslut.  
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
 
 
____________________  ________________________ 
Lisa Dahlberg   Tomas Johansson 
Ordförande   Justerande 

Ärendet 

Samhällsutvecklingsenheten har tagit fram ett förslag till verksamhetsplan för 
det gemensamma folkhälsoarbetet för 2021. Verksamhetsplanen fastställs för 
ansvarig nämnd i kommunen och beslutas av Södra hälso- och sjukvårds-
nämnden, Västra Götalandsregionen.  

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande, den 1 december 2020. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har behandlat ärendet den 4 november 
2020, § 260, där följande föreslås: 
 
Verksamhetsplan för det gemensamma folkhälsoarbetet 2021 fastställs enligt 
upprättat förslag 
 
Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande, den 4 december 2020.  

Förvaltningens förslag till beslut 

Verksamhetsplan för det gemensamma folkhälsoarbetet 2021 fastställs enligt 
upprättat förslag.  

Dagens sammanträde 

Folkhälsosamordnare Lina Sjöstrand redogör för ärendet. 
 
Ärendet diskuteras. 

Beslutsgång 

Ordföranden föreslår att verksamhetsplan för det gemensamma folkhälsoar-
betet 2021 fastställs enligt upprättat förslag, daterat den 5 december 2020. 
 
Förslaget antas.  
________________ 
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§ 318/2020  

 Information om situationen angående Covid-19 

Arbetsutskottets beslut 
 
Informationen noteras.  

Dagens sammanträde 

Kommundirektör Mats Lilienberg ger arbetsutskottet information om situat-
ionen angående Covid-19.  
 
Antal bekräftade fall av Covid-19 i Europa per 6 december presenteras, däref-
ter antal smittade personer i skolåldern och antal smittade i Marks kommun. 
Slutligen presenteras en rapport från verksamheterna per vecka 49. Den sam-
lade bedömningen är att det är en måttlig påverkan.  
 
Arbetsutskottets ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 
 
Ordföranden frågar om informationen kan noteras, och finner att så sker. 
 
________________ 
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§ 319/2020  

Målbild Kinna centrum 2030  

Arbetsutskottets beslut 
 
Informationen noteras.  

Dagens sammanträde 

Stadsarkitekt Lisa Heller ger arbetsutskottet information om målbild Kinna 
centrum 2030. Processen för framtagandet av målbilden presenteras. Just nu 
pågår perspektivinsamling samt förankring inom och utanför kommunen, den 
17 december ska det hållas ett informationstillfälle för näringslivet med flera.  
 
Arbetsutskottets ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 
 
Ordföranden frågar om informationen kan noteras, och finner att så sker. 
 
________________ 
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§ 320/2020  

 Projekt “Fossilfri Boråsregion”  

Arbetsutskottets beslut 
 
Informationen noteras.  

Dagens sammanträde 

Projektledare miljöstrategisk samverkan Sandra Johansson ger arbetsutskot-
tet information om Projekt “Fossilfri Boråsregion”.  
 
Miljöstrategisk samverkan innebär att fördjupa samarbetet mellan kommu-
nerna, näringslivet och andra aktörer för att skapa ett hållbart Sjuhärad. Må-
let är att nå fossiloberoende transporter 2030.  
 
Arbetsutskottets ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 
 
Ordföranden frågar om informationen kan noteras, och finner att så sker. 
 
________________ 
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§ 321/2020 Dnr 2020-521 046  

Mångfalds- jämlikhets- och tillgänglighetsstipendiet 2020  

Arbetsutskottets beslut 
 
Mångfalds- jämlikhets- och tillgänglighetsstipendiet 2020 tilldelas Markkretsen 
av Svenska Röda Korset, med följande motivering: Svenska Röda Korset har 
särskilt uppmärksammas för sin kolloverksamhet för barn på Kinnagården. På 
kollot får barn från olika bakgrunder mötas och uppleva sommaren tillsam-
mans. Barnen som deltar på kollot har olika funktionsnedsättning, etnisk bak-
grund och olika levnadsomständigheter. 
 
Kolloverksamheten har funnits under hela 74 år och har under dessa år gett 
många av kommunens barn ett rikare sommarlov och härliga minnen för livet.  
Genom sitt arbete finner vi att föreningen utmärker sig i sitt stora engage-
mang för kommunens barn och unga. Verksamheten bidrar till att skapa en 
jämlik barndom för barn och unga i Mark. Föreningen är ett gott föredöme i 
arbetet med att alla ska vara delaktiga, respekterade och trygga. 

Ärendet 

Kommunfullmäktige har den 18 juni 2014, § 70, beslutat att inrätta ett 
pris/stipendium som årligen delas ut till skolor, elever, föreningar, organisat-
ioner eller enskilda personer som utmärker sig i sitt arbete att motverka ras-
ism, främlingskap eller diskriminering i alla former. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott utgör jury och utser stipendiat som tilldelas 
10 000 kronor. 

Ärendets behandling 

Kommunledningskontorets tjänsteutlåtande den 23 oktober 2020. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott fick information i ärendet den 2 december 
2020, § 310. 
 
Dagens sammanträde 
Ärendet diskuteras.  
 
Ledamöternas förslag till beslut 
Lena Ferm Hansson (C) föreslår, med instämmande av Lars-Inge Andersson 
(KD), Tomas Johansson (M) och Niklas Herneryd (L) att mångfalds- jämlik-
hets- och tillgänglighetsstipendiet 2020 tilldelas Markkretsen av Svenska Röda 
Korset.  
 
Beslutsgång 
Beslutsgång 1 
Ordföranden frågar om arbetsutskottet antar eller avslår Lena Ferm Hanssons 
(C) med fleras förslag, och finner att förslaget antas. 
 
Beslutsgång 2 
Ordföranden föreslår följande motivering: Mångfalds-, jämlikhets och tillgäng-
lighetsstipendiet 2020 tilldelas Markkretsen av Svenska Röda Korset, som sär-
skilt uppmärksammas för sin kolloverksamhet för barn på Kinnagården. På 
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kollot får barn från olika bakgrunder mötas och uppleva sommaren tillsam-
mans. Barnen som deltar på kollot har olika funktionsnedsättning, etnisk bak-
grund och olika levnadsomständigheter. 
Kolloverksamheten har funnits under hela 74 år och har under dessa år gett 
många av kommunens barn ett rikare sommarlov och härliga minnen för livet.  
Genom sitt arbete finner vi att föreningen utmärker sig i sitt stora engage-
mang för kommunens barn och unga. Verksamheten bidrar till att skapa en 
jämlik barndom för barn och unga i Mark. Föreningen är ett gott föredöme i 
arbetet med att alla ska vara delaktiga, respekterade och trygga. 
 
Förslaget antas.  
________________ 
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§ 322/2020 
 
Information om Kinnaströmsfastigheten 

Arbetsutskottets beslut 
 
Kommunstyrelsens presidium tar med sig frågan och återkommer med svar. 

Dagens sammanträde 

Tomas Ekberg (M) ställer fråga utifrån redovisning på tidigare möte om 
Kinnaströmsfastigheten. Frågan gäller hur ansvaret inom lokalförsörjningsfrå-
gor är uppdelat mellan teknik- och servicenämnden och kommunstyrelsen. 
Ordföranden meddelar att kommunstyrelsens presidium tar med sig frågan 
och återkommer med svar. 
 
Arbetsutskottets ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 
 
Ordföranden frågar om informationen kan noteras, och finner att så sker.  
 
________________ 

 


